
Zápisnica č. : 06-05-2016
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 12.05.2016
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 15.30 hod.
Ukončenie : 17.45 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní : Viktória Okáliková – dozorná rada

     Ing. Vladimír Adamčík-dozorná rada
     Oľga Hánová-dozorná rada
     Ing. Štefan Čajka – OLH
     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
           

Overovatelia zápisnice :  Pavol Vozárik
     Jozef Furiak

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Správa OLH
2.Info o stavbe
3.Žiadosť na Zadné Hory
4.Snem LTZ VL
5.Žiadosť MARA HOLIDAY RESORT s.r.o.
6.Žiadosť SSE na uloženie NN kábla pre p. Lexmana
7.Opatrenie 8.4
8. Žiadosť p. Kapinu
9.Vetrová kalamita
10.Lesný hospodársky plán

Závery rokovania k     bodom programu 

k bodu 1 Správa OLH 
Ing. Čajka informoval 
 Ťažba k 30.04.2016 3060,23 m³ dreva
 Zalesňovanie 95050 ks sadeníc do dnešného dňa
 Haluzinu sa podarilo uhodiť do Veľkej noci
 Lesná škôlka – z vlastných sadeníc sme vyzdvihli 19150 ks smreka
 Haluzina sa vyváža na štiepku
 Začali sme s postrekom proti tvrdoňovi

k bodu 2 Info o stavbe
Ing. Hollý – p. Furiak je ako koordinátor stavby, komunikuje s majstrom.
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k bodu 3 Žiadosť na Zadné Hory
Ing. Hollý – boli sme s Ing. Murgašom na PPA v Dolnom Kubíne, peniaze sme ešte nedostali,
ale mali by sme ich dostať do 30.06..

k bodu 4 Snem LTZ VL
Ing. Hollý – zúčastnili sme sa s P. Vozárikom na sneme LTZ VL
                 - na sneme sa zúčastnil p. Vanko – predseda Únie
P. Vozárik – predseda LTZ VL je p. Bruncko

      - účasť na LTZ VL bola 52%
      - LTZ VL združuje 82 pozemkových spoločenstiev

k bodu 5 Žiadosť MARA HOLIDAY RESORT s.r.o.
Ing. Hollý informoval 

 s touto firmou máme uzavretú Zmluvu – právo prechodu a prejazdu po urbárskej ceste
– zmluva bola vypovedaná z dôvodu neplatenia načas.

 návrh novej zmluvy s novými podmienkami – nevyhovuje im splatnosť pred sezónou
a úrok v prípade omeškania

 dali žiadosť na uloženie sietí na parc. č. 2086
Uznesenie:
Výbor  PS  súhlasí  s uložením  sietí  podľa  predloženého  náčrtu  za  20  EUR  /bm/1sieť,  za
podmienky, že právo prechodu po ceste KN-E 2087/2 bude zaplatené v zmysle navrhovanej
zmluvy na právo prechodu a prejazdu.  Zároveň predseda PSBU v spolupráci  so starostom
obce Liptovský Trnovec preverí nájomnú zmluvu uzatvorenú medzi obcou a PSBU na parc. č.
KN-E 2086, či nebráni uloženiu sietí.
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 6 Žiadosť SSE na uloženie NN kábla pre p. Lexmana
Ing. Hollý informoval 

 stavebný úrad vydal územné rozhodnutie na položenie NN kábla
 volal  som  aj  s p.  Šuveríkovou  a pokiaľ  SSE  chce  položiť  siete  v extraviláne,

nepotrebujú súhlas vlastníka pozemku

k bodu 7 Opatrenie 8.4
Ing. Hollý – nemáme ešte odpoveď na Opatrenie 8.4.

k bodu 8 Žiadosť p. Kapinu
Ing. Hollý informoval o žiadosti p. Kapinu.
Uznesenie:
Výbor  PS  súhlasí  a poveruje  predsedu PSBU na  vypracovanie  zmlúv  na  právo prechodu
a prejazdu  na časti parcely č. KN-E 2095/3 vo výške 0,40 EUR za m²/rok. 
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 9 Vetrová kalamita
Ing. Hollý informoval – mali by sme dať prepíliť cestu z protipožiarneho hľadiska, ak by bol
nejaký požiar.
P. Vozárik – je to strategická prístupová cesta do Húňovej doliny.
J. Furiak – každých 5 rokov sa to musí čistiť, som proti.
Ing. Murgaš – netreba nám to, nech si to urobí TANAP.
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Návrh na uznesenie na prepílenie cesty.
Hlasovanie :
za : 3 proti : 2 zdržal sa : 2

k bodu 10 Lesný hospodársky plán
Ing. Čajka informoval – začali  sa práce na novom LHP. Bývalý Krajský lesný úrad zvolal
pracovné stretnutie vlastníkov na 24.05.2016 v Liptovskom Mikuláši.

Overovatelia : Pavol Vozárik
Jozef Furiak

Zapísal : Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková

           –––––––––––––––
          Ing. Ľubomír Hollý
                predseda PS 
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